
 

Värmlandsdistriktet 

PROTOKOLL från distriktsstyrelsemöte 
Tid:           2022-06-16 kl. 10:00 – 13:00 

Plats:         Kansliet, Stapelgatan 2, Karlstad 

Deltagare:                                                                                                                                                   
Rolf Lundberg Ordförande                                                                                                                        
Lena Lidén Kassör                                                                                                                                  
Anders Johansson Sekreterare                                                                                                                   
Toni Lysholm Christensen Vice ordförande                                                                                                
Uno Ahlström Ledamot                                                                                                                                 
Ing-Britt Bergström Ledamot                                                                                                                  
Peter Pettersson Ledamot                                                                                                                        
Eva Monsén Ledamot                                                                                                                   

 Adjungerade: Kicki Shaw och Yvonne Grenholm 

Åhörare: Jan Rülcker Revisor 

Ordföranden hälsar ledamöterna välkomna och förklarar mötet öppnat. 
 
§ 97 
Val av protokolljusterare 
Toni Lysholm Christiansen utses att justera dagens protokoll. 
 
§ 98 
Fastställelse av dagordning     
Styrelsen beslutar fastställa föreliggande förslag till dagordning. 
 
§ 99 
Föregående mötesprotokoll 
Styrelsen beslutar att godkänna protokollet och lägga detta till handlingarn. 
 
§ 100 
Ekonomisk lägesrapport 
Kassören redovisar aktuell resultat- och balansrapport. Den nedlagda föreningen Solstads 
kvarstående medel har överförts till distriktet. 
Med anledning av det ökade administrativa arbetet på grund av höjning av reseersättningen 
diskuteras om beslutet ska ändras. 
Styrelsen beslutar att notera kassörens rapport samt att det tidigare beslutet om höjd 
reseersättning fortsättningsvis ska gälla.    
 



§ 101 
Medlemsläget 
Kicki rapporterar att antalet betalande medlemmar 2022-06-14 uppgår till 4 846, en ökning 
med 19 personer sedan föregående månad.  
Då 99 medlemmar från Solstad ännu inte valt ny förening föreslår ordföranden att 
distriktsstyrelsens ledamöter ska hjälpas åt att kontakta dessa före detta 
Solstadsmedlemmarna för att förmå dem att välja ny SPF-förening inom vårt distrikt. 
Styrelsen beslutar att notera rapporten samt att ledamöterna med kansliets hjälp ska 
kontakta de före detta Solstadsmedlemmarna i enlighet med ordförandes förslag. 
 
§ 102 
Planering av höstens verksamhet 

• En politikerutfrågning av såväl regionpolitiker som riksdagspolitiker är beslutad till 
den 23 augusti.  

• Styrelsekonferens föreslås till den 22 september i Forshaga. Ing-Britt erbjuder sig att 
ordna ett kulturellt, musikaliskt underhållningsinslag.  

• Kicki får i uppdrag att skicka en förfrågan till föreningsordföranden för att få förslag 
på vad man vill att styrelsekonferensen bör innehålla.  

• Temadag föreslås till den 10 november i Skoghall med tema bedrägerier mot äldre 
samt bankernas ansvar vid bedrägerier. Eva erbjuder sig att ansvara för programmet 
och kontakta lämpliga föreläsare.                                                                              
Styrelsen beslutar att höstens verksamhet ska genomföras enligt ovanstående 
förslag.  

§ 103 
Rapport från träff med SPF-föreningen Hagfors- Uddeholm 
Lena överlämnar en skriftlig rapport från mötet, med den nedläggningshotade 
Hagforsföreningen, den 31 maj.  

• Ett medlemsmöte ska anordnas den 22 augusti. 

• Ett extra årsmöte ska hållas den 6 september. 

• Föreningen kan påräkna aktivitetsbidrag för den planerade resan till upplevelsedagen 
i Fryksta. 

• Planerade aktiviteter är upplevelsedag Fryksta, boule och golf.                                                     
Styrelsen beslutar notera vad som rapporterats och ordföranden tackar 
distriktsstyrelsens tre ledamöter som ställer upp och aktivt arbetar för att rädda 
föreningen Hagfors-Uddeholm. 

§ 104 
Rapport från läget i SPF-föreningarna Holmedal-Årjäng och Älvdalingen Ekshärad 
Ordföranden rapporterar att även föreningen Holmedal-Årjäng har problem med att få ihop 
en styrelse. Problemet är dock inte akut men man saknar någon villig att efterträda den 
nuvarande ordföranden. Motsvarande problem föreligger även i Ekshärad. Kicki får i uppdrag 
att skicka över Årjängs och Ekshärads verksamhetsberättelse och verksamhetsplan till 
ordföranden. 
Styrelsen beslutar att notera rapporten och lägga denna till handlingarna. 
 
 



§ 105 
Medlemsresa med Viking Line 
Eva rapporterar att Viking Line erbjuder att arrangera en medlemsvärvarresa på Cinderella. 
Eva och Kicki föreslås delta i en i allt väsentligt kostnadsfri introduktionsresa med Viking 
Lines nya fartyg där SPF:s kostnad stannar vid några hundra kronor per deltagare.  
Styrelsen beslutar att medge att Eva och Kicki deltar samt 
att ärendet rörande medlemsvärvarresa åter ska tas upp på nästa styrelsemöte. 
 
§ 106 
Boulemästerskap 
Distriktsmästerskap i boule anordnas i Filipstad den 16 juni och förbundsmästerskap 
anordnas i Växjö den 27 – 28 augusti. För priser till distriktsmästerskapet föreslås att samma 
regler ska gälla som för DM i golf. För lag som representerar Värmlandsdistriktet i 
förbundsmästerskapet föreslås att distriktsstyrelsen bidrar med anmälningsavgiften.  
Styrelsen beslutar enligt ovanstående förslag.   
 
§ 107 
Rapport från Kansliet 
Kicki rapporterar: 

• JS-Gruppen är nu klar med annonsförsäljningen. Nästa steg är att skriva ihop text och 
innehåll. Kicki är vår kontaktperson. 

• Inbjudan med anmälan till Fryksta och Hjärnkoll sänds ut inom kort. 

• SV kommer att bjuda in till kassörsutbildning. 

• Utbildning till handhavande av hemsidan kommer att erbjudas under hösten. 

• Distriktsstyrelsens eget ”Projekt Hemsidan” är nu avslutat. 

• Kansliet håller stängt under tiden 24 juni – 7augusti.                                            
Styrelsen beslutar notera rapporten och lägga den till handlingarna. 

§ 108 
Ansökan om aktivitetsbidrag från Kilsbygden 
Kilsbygden ansöker om aktivitetsbidrag med 5 000 kr för upplevelsedagen i Fryksta. 
Styrelsen beslutar att bevilja Kilsbygden aktivitetsbidrag med 5 000 kr för upplevelsedagen 
 
§ 109 
Styrelsens sammanträdesdagar under hösten 2022 
Sammanträdesdagarna under hösten föreslås enligt följande: 30 augusti, 12 september, 13 
oktober, 17 november, 14 december. 
Sammanträdesdagarna under hösten 2022 beslutas enligt ovanstående förslag. 
 
Nästa styrelsemöte 
Tisdag den 30 augusti kl 10:00 på kansliet. 
 
Vid protokollet 
 

Rolf Lundberg  Anders Johansson Toni Lysholm Christensen 

Rolf Lundberg Anders Johansson Toni Lysholm Christensen 
Ordförande                           Sekreterare  Justerand 


